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PROTOKÓŁ    Nr  XXV/2008 
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 30 grudnia  2008 roku 

 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Rybno pod przewodnictwem 

Pana  Mariana  Ligmana – Przewodniczącego Rady Gminy. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300 ,  zakończono o godz.1450 . 

Stan osobowy Rady  - 15 radnych  

 

W obradach zgodnie z listą obecności uczestniczyło 13 radnych. 

Radny Pan Józef Maciejewski  oraz Pan Andrzej Kornacki usprawiedliwili swoją 

nieobecność  na sesji. 

 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Edmund Ligman             - Wójt Gminy 

2. Pan Mirosław Karbowski      -  Sekretarz Gminy 

3. Pani Zdzisława Kanicz          -  Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi wsi w liczbie 20 osób. 
 

 

Ad.  pkt 1 i 2 
 
 

Pan Marian Ligman  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady  
XXV sesji Rady Gminy Rybno, powitał Panie i Panów Radnych oraz 
zaproszonych gości.   Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 
13 radnych , co stanowi kworum Rady wymagane  do prowadzenia 
prawomocnych obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
 

 
Ad. pkt 3 
 
Porządek obrad  XXV sesji Rady Gminy Rybno. 
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1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  XXIV sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
6. Uchwalenie budżetu Gminy Rybno na 2009 rok 
    1) wystąpienie Wójta Gminy, 
    2) wystąpienie Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów, 
    3) d y s k u s j a, 
    4) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rybno na 2009 rok. 
7. Podjęcie uchwały zmian w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok.     
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do Pana 
Wójta i radnych  z pytaniem czy ktoś chciałby wnieść zmiany bądź poprawki  do 
porządku obrad jaki radni otrzymali w zawiadomieniach  o zwołaniu sesji. 
Pan Wójt Gminy zgłosił  wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XXV sesji 
projektów  uchwał w sprawie : 
1) określenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży  dla sołtysów, 
2)  ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet radnym za udział w pracach  
     rady i komisji Rady Gminy Rybno, 
3)  ustalenia wysokości i zasad przyznawania zryczałtowanej diety miesięcznej  
     dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rybno. 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Gurgielewicz zgłosił wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad XXV sesji  projektu uchwały w sprawie  
ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
         Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Rady wniosek 
Pana Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad XXV sesji 3 projektów  
uchwał w punkcie 7 jako podpunkty 2,3,4 . 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład Rady 15 radnych  
w obradach Rady   brało udział 13 radnych , jednogłośnie 13 głosami „ za”  
przyjęła wniosek zgłoszony przez Pana Wójta o wprowadzenie o porządku obrad 
XXV sesji  trzech projektów uchwał w następujących sprawach: 
1) określenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży  dla sołtysów, 
2)  ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet radnym za udział w pracach  
     rady i komisji Rady Gminy Rybno, 
3)  ustalenia wysokości i zasad przyznawania zryczałtowanej diety miesięcznej  
     dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rybno. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Rady wniosek 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Piotra Gurgielewicza  o wprowadzenie 
do porządku obrad XXV sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy jako podpunkt 5 w punkcie 7. 
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Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład Rady 15 radnych  
w obradach Rady   brało udział 13 radnych , jednogłośnie 13 głosami „ za”  
przyjęła wniosek zgłoszony przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  
o wprowadzenie o porządku obrad XXV sesji  projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
 
Porządek obrad XXV sesji Rady Gminy po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  XXIV sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
6. Uchwalenie budżetu Gminy Rybno na 2009 rok 
    1) wystąpienie Wójta Gminy, 
    2) wystąpienie Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów, 
    3) d y s k u s j a, 
    4) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rybno na 2009 rok. 
7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok.     
    2) określenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży  dla sołtysów, 
    3)  ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet radnym za udział w pracach  
         rady i komisji Rady Gminy Rybno, 
    4)  ustalenia wysokości i zasad przyznawania zryczałtowanej diety miesięcznej  
         dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Rybno, 
    5) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
 Po ustaleniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że 
w obradach sesji uczestniczy Pan Andrzej Wiergowski - Kierownik Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Rybnie w związku z czym na jego prośbę udziela mu głosu. 
Pan Andrzej Wiergowski - Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji  wyjaśnił, że w 
związku z nieobecnością Pana Wójta na uroczystym spotkaniu  w Wojewódzkim 
Związku  Sportowym w Olsztynie władze  Związku  upoważniły go  do 
przekazania Wójtowi Gminy Rybno Panu Edmundowi Ligmanowi   przyznanego 
przez Wojewódzki Szkolny Związek Sportowy w Olsztynie medalu „ Za zasługi  
w rozwoju  sportu młodzieży  szkolnej”. 
Powiedział, że jako Gmina na czele z Panem Wójtem jesteśmy pozytywnie 
oceniani w Województwie w podejmowanych działaniach  na rzecz rozwoju 
sportu w gminie.  
Pan Wójt Gminy podziękował za uznanie  i dostrzeżenie  ,że w Gminie Rybno 
budowane są  hale i boiska , place zabaw , co ma wpływ na rozwój sportu  
w gminie. 
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Ad. pkt.  4 
 
  
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych 
z pytaniem, czy są uwagi do sporządzonego protokołu z  XXIV sesji Rady 
Gminy. 
Radni nie zgłosili uwag, ani poprawek do protokołu, Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym  na ustawowy skład Rady 15 radnych w obecności 13 radnych , 
jednogłośnie 13 głosami „ za „   przyjęła protokół z XXIV sesji Rady Gminy. 
Po przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
10 minutową przerwę do godz. 1330. 
 
 Po wznowieniu obrad Rada przystąpiła do realizacji kolejnych punktów 
porządku obrad. 
 
 
 
 
Ad. pkt 5 
 
 Pan Edmund Ligman - Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności 
międzysesyjnej Wójta Gminy (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
Następnie przedstawił sprawozdanie całoroczne z prowadzonych inwestycji  oraz 
sprawozdanie z poniesionych kosztów na ochronę przeciwpożarową w 2008 roku 
na terenie Gminy Rybno ( sprawozdania stanowią załącznik do protokołu) w 
związku z obecnością na sesji sołtysów, aby nie tylko radni ale i sołtysi  mieli 
informację jakie zadanie  w naszej gminie są realizowane. 
Pan Wójt dodał, że jak wynika z przedstawionego sprawozdania w szkołach  
następuje systematyczna wymiana mebli, pomocy naukowych, okien i drzwi. 
Radni ani sołtysi nie zgłosili uwag ani pytań do złożonych przez Pana Wójta 
Gminy sprawozdań. 
 
 
Ad. pkt 6 
 
Uchwalenie budżetu Gminy Rybno na 2009 rok. 
 

Głos zabrał Pan Edmund Ligman – Wójt Gminy, powiedział, że 
przedłożony  projekt budżetu gminy zabezpiecza  realizację zadań   stałych jakie 
realizuje gmina , odnośnie inwestycji zaplanowane inwestycje jakie mamy w 
projekcie budżetu są rozłożone na lata , trudno przewidzieć w jakim kierunku  
pójdą działania  w możliwości pozyskania środków unijnych w roku 2009. 

Więcej informacji na temat możliwości pozyskania środków na inwestycje 
w 2009 roku będzie  można uzyskać do marca. 
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Na rok 2008 mieliśmy zaplanowane 4 inwestycje, a w ciągu roku pojawiły 
się możliwości, że inwestycji   mniejszych i większych  zrealizowaliśmy  ponad 
10. 
Pan Wójt Gminy  zwrócił  się do Rady Gminy  z prośbą o  uchwalenie  budżetu 
Gminy Rybno na 2009 rok w przedłożonym przez niego projekcie .  
Następnie  Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Przewodniczącemu 
Komisji Budżetu i Finansów. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Jan Fafiński  powiedział, że 
Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu w dniu 8 grudnia 2008 roku 
szczegółowo analizowały planowane dochody  jak i wydatki  w projekcie  
budżetu. Komisje nie wniosły  żadnych uwag ani wniosków do przedłożonego 
przez Pana Wójta Gminy projektu budżetu na 2009 rok, w związku z powyższym  
Komisja Budżetu i finansów ze swej strony nie wniosła żadnych uwag i 
wniosków do projektu budżetu na 2009 rok i wnosi o uchwalenie budżetu Gminy 
Rybno na 2009 rok  w wersji złożonej w projekcie przez Pana Wójta Gminy. 

Po wystąpieniu Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Rady 
Gminy Rybno Przewodniczący Rady Gminy przedstawił Radzie Uchwałę  
Nr 900/2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie     
z dnia 16 grudnia 2008 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Rybno projekcie budżetu na 2009 rok oraz prawidłowości 
załączonej do projektu budżetu prognozy łącznej kwoty długu na koniec roku 
budżetowego i lata następne. 
Uchwałę Nr 901/2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Olsztynie z dnia 16 grudnia 2008 roku w sprawie wydania opinii o możliwości 
sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały  
budżetowej Gminy Rybno na 2009 rok. 

Stwierdził, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie wydała również 
pozytywną opinię  o przedłożonym  przez Pana Wójta Gminy Rybno projekcie 
budżetu na 2009 rok. 
 Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył  na sesji dyskusję nad 
projektem budżetu Gminy Rybno na 2009 rok. 

W związku  z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący  Rady 
Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie  nad projektem uchwały  
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rybno na 2009 rok. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład 15 radnych 
w obecności 13 radnych jednogłośnie 13 głosami „ za” podjęła uchwałę  
Nr XXV/68/08 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rybno na 2009 rok 
( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
Pan Wójt Gminy  podziękował Radzie Gminy  za jednogłośne uchwalenie 
budżetu Gminy Rybno na rok 2009, powiedział, że jest to budżet bardzo ambitny 
będziemy ubiegać się o środki tam, gdzie tylko to będzie możliwe , mamy trochę 
środków własnych  , przygotowane w rezerwie dokumentacje na inwestycje. 
Zapewnił , że dołoży wszelkich starań, aby pozyskać jak najwięcej dotacji   
i zrealizować  zaplanowane inwestycje . 



 6 

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że  budżet  roku 2008  jest dobrze 
zrealizowany, jest to zasługa  zarówno Pana Wójta jak również radnych i 
sołtysów, którzy widzieli różne potrzeby, a stworzyły się możliwości , że można 
było je zrealizować. 
 
 
Ad. pkt 7 
 
 
Rada Gminy przystąpiła do podejmowania uchwał. 
 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rybno na 2008 rok . 
 
 Pani Zdzisława Kanicz - Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła  
proponowane przez Pana Wójta Gminy zmiany w budżecie Gminy Rybno na 
2008 rok. Wyjaśniła, że  niektóre zmiany są niewielkie kwotowo w związku  
z tym, że jest to koniec roku i dokonywane są zmiany do wysokości ich 
wykonania w poszczególnych działach. 

Radni  na sesji  nie zgłosili uwag, ani pytań do proponowanych przez Pana 
Wójta Gminy zmian w budżecie na 2008 rok , w związku z czym Przewodniczący 
Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2008 rok.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 13   radnych ,  jednogłośnie 13 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę Nr XXV/69/08  w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rybno 
na 2008 rok  ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minutowa przerwę do 

 godz. 1410. 

 

Po wznowieniu obrad Rada Gminy przystąpiła do realizacji kolejnych punktów 
porządku posiedzenia. 
 
 
 
2. Projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości diet i zwrotu kosztów  
    podróży dla sołtysów. 
 
  
 Pan Wójt Gminy  powiedział, że sołtysom przysługuje dieta oraz zwrot 
kosztów podróży służbowej w formie miesięcznego  ryczałtu proponuje 
podniesienie  tego ryczałtu do kwoty 190 zł brutto miesięcznie. Obecnie ryczałt 
ten wynosi 150 zł. 
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Radny Pan Jan Fafiński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
stwierdził, że  podwyżka miesięcznego ryczałtu należy się sołtysom, sołtysi są 
gospodarzami na terenie sołectwa, angażują się  w różne  zadania inwestycyjne, 
porządkowe oraz organizacyjne na terenie sołectwa. 
 Więcej uwag i pytań radni do przedłożonej propozycji pana Wójta Gminy 
odnośnie  zwiększenia ryczałtu dla sołtysów nie zgłosili w związku z czym 
 Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie określenia  wysokości diet i zwrotu kosztów 
podróży dla sołtysów. 
        Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 13  radnych ,  jednogłośnie 13 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę Nr XXV/70/08  w sprawie określenia  wysokości diet  
i zwrotu kosztów podróży dla sołtysów ( uchwała stanowi załącznik do 
protokołu).  
Sołtysi podziękowali radnym  za zauważenie i docenienie pracy sołtysów. 
 
 
 
3. Projekt uchwały w sprawy ustalenia  wysokości i zasad  przyznawania diet 
    radnym za udział w pracach rady i komisji Rady Gminy Rybno. 
 
 
 Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że mając na uwadze inflację  proponuje 
ustalenie diety dla radnych  w formie miesięcznego ryczałtu określonego 
kwotowo, a nie jak do tej pory procentowo  w odniesieniu do kwoty bazowej   
dla osób zajmującej kierownicze stanowiska państwowe określanej corocznie  
w ustawie budżetowej. 
Miesięczna dieta była zróżnicowana  w zależności od pełnionej funkcji przez 
radnego w związku z powyższym proponuje  dla przewodniczących komisji 
dietę miesięczną w wysokości 450,00 zł , dla pozostałych radnych 
420,00 zł. 
Jeden z radnych Pan Edward Wiśniewski jest   delegatem  do Ekologicznego 
Związku Gmin Działdowszczyzna, godnie reprezentuje naszą gminę. Biorąc pod 
uwagę  uczestnictwo w  posiedzeniach Związku i związane  z tym koszty. Radny, 
delegat nie jest pracownikiem,  nie można mu wydać delegacji na wyjazdy ,  
w związku z czym   proponuje ustalenie zwiększonej miesięcznej diety dla 
radnego delegata do Ekologicznego Związku Gmin Działdowszczyzna w 
wysokości 470 zł . 
 Przewodniczący Rady Gminy  powiedział, że Pan Wójt Gminy zgłosił 
propozycje wysokości miesięcznej diety dla radnych w związku z czym otwiera 
dyskusję nad przedstawionymi propozycjami. 
Radny Pan Piotr Kamiński w imieniu radnych  podziękował za propozycję 
podniesienia radnym miesięcznej diety. 
Odnośnie radnego delegata do Ekologicznego Związku Gmin Działdowszczyzna  
zaproponował  zaokrąglenie  diety do wysokości 500 zł miesięczne  uzasadniając 
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swoją propozycją  członkostwem w  Stowarzyszeniu  na Rzecz Rozwoju Gminy 
Rybno, w którego działalność radny Pan Wiśniewski  się również angażuje. 
Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że nie należy  tych działań łączyć z pracą radnego,  
w sąsiednich gminach radny delegat do Związku  ma zwiększoną dietę 
miesięczną w granicach 30-50 zł, w związku z czym zwraca się do radnych  
o przyjęcie  zaproponowanej przez niego kwoty tj. 470 zł. 
Radny Pan Piotr Kamiński wycofał  swoją propozycję diety dla delegata  
w wysokości 500 zł miesięcznie. 
 W związku z brakiem dalszych uwag i pytań Przewodniczący Rady Gminy 
zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w pierwszej kolejności nad propozycją 
wysokości miesięcznej diety dla radnych -  dla Przewodniczących  Komisji  
w wysokości 450,00 zł miesięcznie, dla pozostałych radnych 420,00 zł 
miesięcznie. 
Rada Gminy Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w  sesji brało udział 13  radnych , 9 głosami „ za” przy 4 głosach 
„wstrzymujących się „przyjęła wysokość diety miesięcznej dla Przewodniczących 
Komisji i pozostałych radnych w wersji zaproponowanej w projekcie  uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Rady  wniosek  
o ustalenie miesięcznej diety w wysokości 470,00 zł dla radnego delegata do 
Ekologicznego Związku Gmin Działdowszczyzna. 
 Rada Gminy Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w  sesji brało udział 13  radnych , 12 głosami „ za” przy 1 głosie 
„wstrzymujących się „przyjęła wysokość diety miesięcznej dla radnego  delegata  
do Ekologicznego Związku Gmin Działdowszczyzna . 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Rady projekt uchwały  
w sprawie  ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet radnym za udział  
w pracach rady i komisji  Rady Gminy Rybno z uwzględnieniem wcześniej 
przyjętych przez Radę Gminy wniosków.. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 13  radnych , 9 głosami  „ za” przy 4 głosach 
„wstrzymujących się ” podjęła uchwałę Nr XXV/71/08  w sprawie ustalenia 
wysokości i zasad przyznawania diet radnym za udział w pracach rady 
 i komisji  Rady Gminy Rybno( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania  
   zryczałtowanej diety miesięcznej dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
 
 
 Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że wychodzi do Rady Gminy z projektem 
uchwały  o zwiększenie  zryczałtowanej diety miesięcznej dla 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  z 40% jaką otrzymuje obecnie do 
wysokości 45% kwoty bazowej dla osób  zajmujących kierownicze stanowiska 
państwowe określonej corocznie  w ustawie budżetowej. 
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W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych  na sesji nad projektem 
uchwały Przewodniczący Rady Gminy  zamknął dyskusję i zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania  
zryczałtowanej diety miesięcznej dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 13   radnych ,  12 głosami  „ za” przy 1  
„ wstrzymującym się ” podjęła uchwałę Nr XXV/72/08  w  sprawie  ustalenia 
wysokości i zasad przyznawania zryczałtowanej diety miesięcznej dla 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
 
4. Projekt uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że z przedłożonych przez Pana 
Wójta sprawozdaniach z działalności międzysesyjnej jak również z rocznych 
sprawozdań  wynika, że Pan Wójt Gminy podejmuje odważnie ,różne wyzwania, 
ubiega się i to skutecznie o dofinansowanie inwestycji ze środków unijnych , 
rekompensata  finansowa jego zdaniem mu się należy, w związku z czym 
proponuje podwyższenie mu wynagrodzenia  w wysokości 5 % w stosunku do 
kwoty wynagrodzenia zasadniczego. 
 Pan Wójt Gminy powiedział, że  dla pracowników jest również planowana 
ustawowa podwyżka wynagrodzeń w wysokości w granicach 5%. 
Więcej uwag i pytań radni nie zgłosili w związku z czym Przewodniczący 
Rady Gminy zamknął dyskusje i zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie  ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w sesji  brało udział 13 radnych ,  jednogłośnie 13 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie  ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 Pan Wójt Gminy podziękował Radzie Gminy za podwyższenie mu 
wynagrodzenia, powiedział, że kończący się rok był owocny, zamiary w 
inwestycjach na 2009 rok mamy duże, a jakie możliwości będą w pozyskaniu 
środków trudno przewidzieć. 
 
  
Ad. pkt. 8 
 
Wolne wnioski i zapytania 
 
Radny Pan Edward Wiśniewski  powiedział, że  jest to ostatnia sesja w 2008 roku 
życzmy sobie wszyscy, aby  ten nowy  rok upłynął nam w taki miłej atmosferze , 
dobrej współpracy jak ten kończący się rok. 
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Pan Wójt Gminy podziękował radnym i sołtysom za całoroczną dobrą 
współpracę,  powiedział, że życzyłby sobie i radnym, aby nowy rok był jeszcze 
lepszy jak mijający, następnie złożył serdeczne życzenia noworoczne radnym , 
sołtysów ,a za ich pośrednictwem ich rodzinom i wszystkim mieszkańcom gminy. 
    Pani Danuta Lubańska  sołtys wsi Gralewo Stacja w imieniu wszystkich 
sołtysów podziękowała  radnym za podwyżkę  diety dla sołtysów i złożyła 
wszystkim uczestnikom sesji i ich rodzinom życzenia noworoczne. 
 Przewodniczący Rady Gminy złożył życzenia noworoczne radnym , 
sołtysom ich rodzinom, Panu Wójtowi Gminy, Panu Sekretarzowi Gminy, Pani 
Skarbnik i  na ręce  Pana Wójta  również pracownikom Urzędu Gminy.  
Więcej uwag i pytań radni w tym punkcie nie zgłosili. 
 
 
 
Ad. pkt. 9 
 
 
 Po wyczerpaniu porządku obrad  sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
 Pan  Marian Ligman   podziękował wszystkim uczestnikom sesji za udział  
i zamknął obrady  XXV sesji Rady Gminy Rybno. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała                      Przewodniczący Rady Gminy  
 
Janina Czubkowska            Marian Ligman 
 
 
 
 


